
Chodí také fotbalisté do mateřské školy? 
aneb 

I fotbalisté mají hodně společného s rozesmátými obličeji našich nejmenších… 

 

 Je konec října a já musím s čistým svědomím říci, že titulek mluví za vše. V září naše školka 
otevřela bránu klukům a holkám z Březiněvsi úplně poprvé. Vše zářilo novotou, vonělo čistotou a 
všude, kam se jen dětská očka podívala, bylo něco ke zkoumání, hraní či objevování. 

Děti pohltil svět hraček, dětských knížek, stavebnic a všeho ostatního, co jsme pro ně nachystali. 
Pustily se do hraní a vlastně ani neví, že se část hraček ve školce objevila právě díky malým 
fotbalistům. 

 Je to tak. Už v době, kdy ještě nebyla školka hotová, ozval se mi v kapse telefon… Na 
druhém konci drátu se ozval rozhodný hlas trenéra „dobrý den, chtěli bychom s kluky také trochu 
pomoci“ ozvalo se. „Rozhodli jsme se, že každý z nás věnuje našim malým kamarádům nějakou 
oblíbenou hračku, aby si s ní mohli hrát a aby tak hračky přinášely radost nejen nám, ale i dalším 
dětem.“ 

 Telefon mě tenkrát opravdu zaskočil a velice mile překvapil. A tak slovo dalo slovo, a jak 
kluci řekli, tak udělali. Za týden už byla školka plná prvních hraček. Hraček, které si jistě 
pamatujete už od zápisu. Hraček, kterých si vážíme o to více, protože byly darovány s vědomím 
toho, že i my malí můžeme pomáhat dobré věci. Vždyť rozloučit se oblíbenou hračkou není tak 
úplně jednoduché. 

 

Milí malí, ale i velcí fotbalisté, 

ráda bych vám touto cestou poděkovala za naše nejmenší. Vážím si vašeho rozhodnutí. Hračky od 
vás opravdu pomohly vykouzlit mnoho úsměvů. Ale nejdůležitější je to, že jste touto cestou ukázali 
všem, že pomáhat není vždycky tak složité, že stačí nápad a dobrá vůle. Ať vám vaše přesvědčení 
dlouho vydrží.  
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